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Verslaggever: Maarten Willems (consortium) 
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//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////

 

AGENDA 

• Ontwerpverslag vorige vergadering VVRR 23/06 – ter goedkeuring 
• Stand van zaken basisbereikbaarheid (deel 1) – ter kennisname 
• Regionaal mobiliteitsplan : synthesenota – ter goedkeuring 
• Stand van zaken basisbereikbaarheid (deel 2) – ter kennisname 
• Stand van zaken studieopdracht ADO2 – ter kennisname 
• MER: Nota Inhoudsafbakening (NIA) – ter kennisname 
• Varia 

 

VERSLAG 
 
Ontwerpverslag vorige vergadering VVRR 23/06 
 
Één verduidelijking van de co-voorzitter: Door Interwaas is de vergelijking gemaakt van de doelstellingen in 
de synthesenota en de doelstellingen van het klimaatplan Waasland. Niet nodig bevonden om doelstellingen 
aan te passen hieraan.  
Geen opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt goedgekeurd.  
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Stand van zaken basisbereikbaarheid (deel 1) – ter kennisname 
 
De co-voorzitter en De Lijn geven toelichting bij de gewijzigde aanpak voor uitrol van basisbereikbaarheid, 
in navolging van de communicatie in augustus 2022 door de Minister (zie presentatie). De Lijn merkt op 
dat het voor VVR Waasland geen voorstellen van quick wins heeft voor het kernnet en aanvullend net (fase 
0).  
 
De NMBS stelt de vraag welke beslissingen nog genomen dienen te worden wat betreft deelsystemen. De 
Lijn geeft aan dat het gaat om wie de operationalisering voor zich neemt. Lokeren vraagt wanneer we een 
beslissing wat betreft de deelsystemen mogen verwachten, maar volgens De Lijn is dat nog niet duidelijk. 
 
Volgens De Lijn is het belangrijk om op te merken dat fase 0 quick wins zijn en fase 1 de start van de 
uitwerking van de uitrol. De Lijn meent vooral vanaf fase 2 grote vooruitgang te kunnen boeken wat betreft 
kernnet en aanvullend net. Op een nog vast te leggen vervoerregioraad in januari/februari zou De Lijn meer 
concrete voorstellen kunnen doen.  
 
AWV vraagt of de voorgestelde timing een impact heeft op de realisatie van de hoppinpunten. Volgens De 
Lijn moet dit zeker mee in overweging genomen worden.  
 
De voorzitter van de VVRR merkt op dat er werklast is bijgekomen voor De Lijn en vindt het een goede 
zaak dat er duidelijkheid is gekomen over de rol van De Lijn. 
 
 Sint-Niklaas vreest dat het realiseren van de 4de vervoerslaag, en in het bijzonder de deelmobiliteit, in het 
gedrang komt aangezien er geen inschrijvers waren op het bestek voor de deelwagens. De Lijn stelt voor 
om de informatie zodra ze vrijkomt te communiceren aan de actoren van de vervoerregioraad. 
 
Sint-Gillis-Waas stelt de vraag of de bilaterale overleggen van De Lijn met elke gemeente ook geclusterd met 
meerdere gemeenten worden georganiseerd, naar analogie met eerder overleg. De Lijn stelt hier geen 
voorstander van te zijn. Sint-Gillis-Waas stelt de vraag of in de bilaterale overleggen van De Lijn met elke 
gemeente dieper kan ingegaan worden op inhoud fase 1 en 2. Dit bevestigt De Lijn.  
 
Regionaal mobiliteitsplan : synthesenota – ter goedkeuring 
 
De voorzitter van de vervoerregioraad licht toe dat de synthesenota niet los kan gezien worden van het 
verslag van deze vergadering en dat deze altijd samen dienen gelezen te worden. De co-voorzitter geeft een 
overzicht van de doorlopen stappen en blijft in het bijzonder stilstaan bij twee knelpunten die voor de 
zomer een goedkeuring van de nota tegenhielden, en de resp. voorgestelde oplossingen (zie presentatie) na 
overleg met alle betrokken partijen.  
 
Met betrekking tot de categorisering (en inrichting) van de N403 :  

- In de synthesenota wordt de categorisering uitgewerkt met onderscheid tussen EHV – VHW – 
dragend netwerk.  

- De verdere opdeling van het dragend netwerk (in RW en IW) komt aan bod in een volgende fase.  
- Voorafname dat N403 niet wordt ingeschakeld in het RW-netwerk, noch in het vrachtroutenetwerk 

op regionaal niveau. 
 
Binnen de vervoerregio is er consensus dat de N403 als laagste categorie van het dragend netwerk dient te 
worden opgenomen en deze weg dus niet geschikt is voor doorgaand vrachtverkeer (zie verder). Bijgevolg 
dient bij de (her-)inrichting ervan rekening te gehouden te worden met de verkeersveiligheid en leefbaarheid 
in de kernen.  
 
Voor wat betreft de categorisering (en inrichting) van de zuidelijke parallelweg E34 : 

- In de synthesenota wordt de categorisering uitgewerkt met onderscheid tussen EHW–VHW–
dragend netwerk. 

- De verdere opdeling van het dragend netwerk (in RW en IW) komt aan bod in een volgende fase. 
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- De zuidelijke parallelweg E34 wordt beschouwd als een lokale weg. 
- Engagement om een studie/project omtrent deze as op te nemen in het actieplan (RMP fase 3) 

omwille van het belang aan deze as gehecht door de (3) noordelijke gemeenten én de 
betrokkenheid van AWV als wegbeheerder. 

 
Sint-Gillis-Waas geeft aan van mening te blijven verschillen over de taakstelling van de zuidelijke parallelweg 
E34, daar zij vinden dat dit een interlokale weg kan zijn. Echter ze gaan akkoord met de formulering 
hierboven waarbij een engagement wordt aangegaan om een studie/project in het actieplan op te nemen. 
 
 De provincie Oost-Vlaanderen merkt op akkoord te zijn met de synthesenota, maar vraagt wat de volgende 
stappen zijn. Ze haalt aan dat er sprake is van het scherpstellen van het scenario afhankelijk van de conclusie 
van de doorrekeningen, maar vraagt zich nu af in hoeverre er wordt scherp gesteld. MOW en het 
studiebureau antwoorden daarop dat het gaat om het bijstellen en niet om een drastische wijziging van 
het ontwikkelingsscenario.  
 
Verder vraagt de provincie of de oriëntatienota uit een eerdere fase nog steeds relevant is waarop door 
MOW bevestigend wordt geantwoord. De provincie meent namelijk dat in de oriëntatienota een vraag tot 
afstemming met naburige regio’s omtrent lokale ontwikkelingen was opgenomen. MOW haalt aan dat in 
een volgende doorrekeningsfase ruimte voorzien werd om impacts van ontwikkelingen in andere regio’s in 
beeld te brengen.   
 
Synthesenota wordt unaniem goedgekeurd. 
 
 
Stand van zaken basisbereikbaarheid (deel 2) – ter kennisname 

 

De co-voorzitter licht toe dat de Vlaamse regering een formeel advies vraagt aan de vervoerregio’s tegen 

eind december 2022 over de voorlopige vaststelling van het ontwerp hoofdwegennet (VR 15/07). . Wat 

betreft de Hoppinpunten wil MOW onder de aandacht brengen dat ze een tool ter beschikking hebben 

gesteld om de vooruitgang van Hoppinpunten op te volgen. MOW geeft ook nog aan dat de gewijzigde 

namen van de Hoppinpunten werden besproken met de betrokken lokale besturen.  

 

 

Stand van zaken studieopdracht ADO2 – ter kennisname 

 

De voorzitter peilt naar de toepassing van de feedback uit de participatiesessie. Het studiebureau 

verduidelijkt dat dit zal worden aangewend ter inspiratie voor het actieplan in fase 3.  

 

 

MER: Nota Inhoudsafbakening (NIA) – ter kennisname 

 
Toelichting door de MER-coördinator van de NIA. Door de vervoerregioraad werden hierbij geen vragen 
gesteld. 
 
 
Varia 
 
Op de slide staat verkeerdelijk dat in VVRR 10/11 het VOM zal besproken worden.  
 












